
Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Táborská konaného 20. února 2013

Přítomni: Miroslav Hricz, Kamila Balharová, Jiří Petráček, Mahulena Košťálová, Dana 
Klisáková
Omluveni: Petr Horálek

1) Zahájení jednání ŠR

2) Kontrola zápisů z třídních schůzek

2.A – nespokojenost rodičů s úrovní výuky cizích jazyků, zejména angličtiny /týká se 
zájmového kroužku/

Pan Petráček už dříve zahájil jednání s agenturami, které se výuce angličtiny věnují, o dalším 
průběhu bude informovat přímo rodiče a vedení školy.

5.A – rodiče z této třídy iniciovali podpis petice za zrušení ordinace pro drogově závislé ve 
Vladimírově ulici. Podle informací p. Klisákové už je tato petice projednávána na Úřadu 
městské části Praha 4. Situaci budeme nadále sledovat.

- ze zářijových třídních schůzek byl požadavek na informace k prevenci výskytu vší

Pan Petráček kontaktoval Hygienickou stanici hl. m. Prahy, dopis, který nám byl zaslán, 
přepošleme všem rodičům. 

7.A – požadavek od p. Bierhanzlové na dodržování individuálního studijního plánu jejího 
syna

Záležitost se již řešila s konkrétními učiteli.

7.B- požadavek na aktualizaci suplování na webových stránkách školy

Bude vyřešeno v dohledné době, problém nastal přechodem školy na nové počítače.

3) Ostatní

Dřívější požadavek rodičů na otevření kroužku „Psaní všemi deseti“.
Kroužek nebyl v tomto školním roce otevřen. Vzhledem k tomu, že bude aktualizován Školní 
vzdělávací program, je možné, že se výuka psaní zařadí přímo do hodin informatiky.

Návrh p. Košťálové, aby při focení tříd na konci školního roku byla za zády vidět budova 
školy. Bude projednáno s panem fotografem.

4) Termín příštího zasedání Školské rady je plánován po dubnových třídních schůzkách

5) Ukončení jednání ŠR


